Ref. No./ 檔號 ________________ 

Mobile Environmental Resource Centre (MERC)  

Application Form 

流動環境資源中心申請表
	Name of Organization:

機構名稱：
	

	Correspondence Address:

通訊地址：


	

	Contact Person/Title: 

聯絡人/職銜：


	
	
	

	Tel. No.:

聯絡電話：


	

	Fax No.:

傳真號碼：


	

	Proposed Date and Time of Visit

(1st choose):

建議展覽日期及時間 (第一選擇)：


	

	Proposed Date and Time of Visit

(2nd choose):

建議展覽日期及時間 (第二選擇)：

	

	Location for Display:

展覽地點：


	

	
	
	


Signature / 簽署


Date / 日期



Chop of Organization  / 機構印章
Notes for the Application申請須知:

i) Please make the booking at least 1 month in prior, only visit up to 21 June 2019 can be reserved.
請最少於1個月前提出申請，接受申請之流動環境資源中心到訪日期至2019年6月21日。
ii) Please return the application form to the Community Relations Unit, Environmental Protection Department by fax at 2827 8138 or by mail (Address: 5th floor, Southorn Centre, 130 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong).  For enquiry, please contact our staff at 2835 2382.

請將填妥之申請表傳真（傳真號碼: 2827 8138）或郵寄至環境保護署社區關係組（地址：香港灣仔軒尼詩道130號修頓中心5樓） 。如有查詢，請致電2835 2382與本署職員聯絡。
iii) The Environmental Protection Department is not committed to accept all applications. For successful application, a notice will be issued for confirmation of the booking.

環境保護署並不承諾接納所有申請。所有成功之申請者，將另獲書面通知作實。
iv) Your organization should arrange and reserve a display area for the Mobile Environmental Resource Centre (Mobile ERC). 

申請機構須安排及預留展覽場地以供流動環境資源中心車輛使用。
v) The entrance to the display area should be large enough for the Mobile ERC (3.5m high x 7m long x 2.5m wide) to pass through.

展覽場地之入口須能讓流動環境資源中心車輛（3.5米高 x  7米長 x  2.5米闊）通過。
vi) Your organization must provide sufficient source of electricity supply which should include THREE individual 13-ampere single-phase power rectangular pin sockets at the parking location. If the location of the electricity supply is beyond reach of our Mobile ERC, organization should provide extension cords which comply with relevant safety specifications and have the power connected properly in advance. 
流動環境資源中心停泊期間，申請機構需提供足夠電源包括 3個 13安培單相方腳獨立插頭於資源中心停泊位置供中心使用。如電源位置遠離流動車輛停泊位置，申請機構務必事先安排合乎相關安全規格的電線拖板並連接妥當。
vii) Your organization should be responsible for the safety and discipline of the public during the programme.

申請機構須負責公眾在參加活動時之安全及秩序。
viii) Your organization should provide a layout indicated the location of the display area, parking of the Mobile ERC and the power connection points for our consideration.

申請機構請附上活動地點流動環境資源中心車輛將停泊的位置及提供電源位置的草圖給本署考慮。
xi) Arrangement under Typhoon or Rainstorm Warning Signals (2 hours before start of the reach-out programme) :-

· Typhoon signal no. 3 or Red Rainstorm Warning or above was hoisted:-

The outreach programme on the day will be cancelled and the event will be postponed.

· Typhoon signal no. 1 or Amber Rainstorm Warning was hoisted:-

The outreach programme will be continued.  In the duration, if the Observatory announce that typhoon signal no. 3 or Red Rainstorm Warning or above will be hoisted, subject to the weather status, the programme will be cancelled or postponed.

活動前2小時，若天文台懸掛上 :-

· 紅色暴雨 、 黑色暴雨 、 三號風球或以上 警告訊號

外展計劃取消 、活動日期將另作安排。

· 黃色暴雨 或 一號風球 警告訊號

外展計劃活動將如常進行。若期間天文台預告將懸掛三號風球、紅色暴雨警告或以上，本署職員將視乎活動地區情況，聯絡貴機構，商議是否需要取消活動或延遲活動的開始時間。 若取消活動，本署將另行安排活動日期。
收集個人資料聲明 
收集個人資料的目的
1.你在這份表格上提供的資料，環境資源中心或環境教育中心將用於下列一 項或多項用途：
a. 與處理本表格申請事項有關的工作； 
b. 統計及其他法定用途；以及 
c. 方便環境資源中心或環境教育中心跟你聯絡。 
2.是否在本表格上提供個人資料，純屬自願性質。如果你不提供足夠的資料，本中心未必可以處理你的申請。 
獲轉交個人資料人士的類別 
3.你在本表格上提供的個人資料，本中心可向下列人士披露： 
a. 索取該等資料以作上文第 1 段用途的其他政府決策局及部門，及其他有關機構；以及 
b. 按有關法例獲准的其他人士。 

查閱個人資料 
4.根據個人資料(私隱)條例第 18 條及第 22 條及附表 1 第 6 原則的規定，你有權查閱和更改個人資料。你查閱個人資料的權利，包括取得在這份表格上提供 的個人資料副本。 
查詢 
5.如欲查詢經本表格填報的個人資料，包括查閱和更 
改個人資料，可去信： 香港灣仔告士打道 5 號稅務大樓 33 樓 高級環境保護主任(知識管理)
電話：2838 3111 傳真：2511 5420
Personal Information Collection Statement 
Purpose of Collection
1.The personal data provided by means of this form will be used by Environmental Resource Centre or Environmental Education Centre for one or more of the following purposes: 

a. activities relating to the processing of your submission in this form; 

b. statistical and any other legitimate purposes; and 

c. to facilitate communications between Environmental Resource Centre or Environmental Education Centre, and yourself. 

2.The provision of personal data by means of this form is voluntary. If you do not provide sufficient information, we may not be able to process your application. 

Classes of Transferees
3.The personal data you provided by means of this form may be disclosed to:
a. other government bureaux and departments, and any other organisations for the purposes mentioned in paragraph 1 above, and 

b. other persons as permitted by the relevant legislation. 

Access to Personal Data
4.You have a right of access and correction with respect to personal data as provided for in section 18 and 22 and principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance. Your right of access includes the right to obtain a copy of your personal data provided by this form.
Enquiries
5.Enquiries concerning the personal data collected by means of this form, including the making of access and corrections, should be addressed to:
Senior Environmental Protection Officer (Knowledge Management) 33/F, Revenue Tower, 5 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong

Tel: 2838 3111
Fax: 2511 5420
(Revised) Apr 2019

